
Schriftelijke vragen 

Aan de voorzitter van de raad 

Datum: 01 mei 2023

Onderwerp: Energietoeslag 2023
Naar aanleiding van het raadsvoorstel met betrekking tot energietoeslag 2023 
heeft de PvdA-fractie de volgende vragen:

1. Hoe beoordeelt u het effect, richting de mensen die nu worstelen met 
financiële problemen, om lopende het proces de normen te verlagen van
130% naar 120 %?

2. Toont het grotere beroep, dan verwacht, wat wordt gedaan op de 
energietoeslag dat een hogere norm bijvoorbeeld van die van 130 % 
gerechtvaardigd is? Het lijkt erop dat gedurende het spel de spelregels 
worden aangepast, in hoeverre is dat uitlegbaar?

3. De gemeente Hoeksche waard hanteert bij andere sociale regelingen de 
130%- norm.  In hoeverre is het richting de inwoners uitlegbaar dat er nu
met verschillende normen wordt gewerkt? 

4. In hoeverre is deze aanpassing te verantwoorden gezien het feit dat het 
college zelf zegt dat de er circa 10.0000 inwoners in de Hoeksche waard 
moeten leven met een inkomen tot 150% (!) van de bijstandsnorm 
(beantwoording vragen fractie P&R d.d.7 januari 2021). Er is er dus wel 
degelijk een grote nood bij de mensen en er is sprake van gewekte 
verwachtingen. Graag een reactie.

5. Deelt het college met ons de opvatting dat de huidige normen ten 
aanzien van de diverse regelingen onoverzichtelijk en onnavolgbaar 
lijken. Is het geen tijd om hier een duidelijke beleidslijn te formuleren?

6. In het raadsvoorstel wordt gesproken over verlenen van “maatwerk” 
voor mensen die tot de “doelgroep 120 %” behoren maar toch de 
energierekening niet kunnen betalen. In hoeverre denkt het college dat 
de gemeente in staat is om maatwerk daadwerkelijk uit te voeren? Wat 
zijn de ervaringen van het toepassen van maatwerk, in het belang van 
inwoners die financieel in de knel zitten, tot nu toe? 
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